

Events needs contactless technologies

SPRINGCARD AND EVENTS

For many years, SpringCard has enjoyed a fruitful relationship with **ITN International**, the frontrunner in event services across the globe. The company provides products for a huge range of prestigious meetings and fairs, such as CTIA (smart and mobile devices) and PITTCON (laboratory science), etc. The company offers **overall NFC responses** to both organisers' and attendees' needs.

Both SpringCard and ITN International have been benefiting from this relationship for years, which began around the SpringCard-Compact Flash, the only product at the time to enable the development of PDA applications running under Pocket PC.



Since those days, SpringCard's expertise has grown and the collaboration between the two companies continues, with SpringCard being one of ITN International's important partners. During a recent fair in Las Vegas, ITN used **SpringCard's OEM RFID&NFC USB PC/SC H663 reader in the printers that issued the badges for attendees.**

RELYING ON A SPECIALIST

The ethos of SpringCard's department of Research and Development is of **trialling, experience and mastery**; years of exploring the contactless technologies to achieve the best results ensures they are experts in their field.

Each collaboration enriches SpringCard's expertise and references. That is important when **differences emerge between theory and practice**. During an event, contactless technologies can be hard to combine together: communication channels intersect and deteriorate one another.

Because of SpringCard's rich history, choosing the company for your contactless projects is a **choice for success**. It will be easier for **you to focus on your project's target** without wondering about technical contactless aspects (communication speed, distance, bands, fields, channels, real-time, etc.): that is why it is necessary to rely on a specialist.



THE IMMENSE SCOPE OF CONTACTLESS SOLUTIONS

An event is a so complex to manage both in terms of people flow and services to provide: reception, security, timestamping, mobility, catering, accommodation, data flow, locker-room, etc.

NFC technology, and more broadly contactless technologies, contribute towards providing more security, facilitating mobility and exchanges. They are indeed modern technologies but much more than this: **they are reliable and fieldproven technologies, bringing about simplicity in managing events**. It is now so little costly to use a contactless card or a wristband associated to a chip giving access depending on authorisations that it can not be missed!

SpringCard masters all the contactless technologies: NFC, RFID, Zigbee, Bluetooth Low Energy, Wifi, etc. That is why **every kind of performing combines can be done to reach your goal**.



DON'T DELAY TO CONTACT US ANYMORE!

SpringCard is known as a contactless solutions expert. Innovating permanently by the design of products well adapted to the market and thanks to a daily watch of the trends, SpringCard is also a reliable and discreet partner to develop your ideas and bring your projects to success.



info@springcard.com - www.springcard.com

Le sans contact au service de l'événementiel

SPRINGCARD ET L'ÉVÉNEMENTIEL

Depuis de nombreuses années, SpringCard développe une fructueuse collaboration avec **ITN International**. Cette entreprise est le spécialiste mondial de solutions complètes dédiées aux acteurs du monde de l'événementiel. Elle a équipé des rencontres et salons prestigieux tels que CTIA (mobilité et objets connectés), PITTCON (sciences de laboratoire), etc. L'entreprise propose de **véritables éco-systèmes NFC** qui répondent tant aux attentes des organisateurs que des participants aux événements.

La collaboration SpringCard-ITN International est ancienne et a débuté autour du coupleur SpringCard-Compact Flash, seul produit du marché qui permettait alors le développement d'applications pour assistants personnels (PDA) fonctionnant sous Pocket PC.



Depuis, l'expertise de SpringCard a grandi et la collaboration entre les deux entreprises se poursuit : à l'occasion d'un récent salon de Las Vegas, ITN International a mis en oeuvre le **lecteur OEM H663 USB PC/SC RFID et NFC pour équiper les imprimantes délivrant les badges des participants**.

SE REPOSER SUR UN SPÉCIALISTE

L'activité du bureau d'études de SpringCard est basée sur une **culture expérimentale** : quoi de mieux pour maîtriser une technologie que d'en explorer toutes les facettes, d'essayer toutes les combinaisons pour tirer les enseignements des essais/erreurs ?

Chaque collaboration enrichit aussi la maîtrise de SpringCard des technologies "sans contact". Car les résultats peuvent être différents entre laboratoire et terrain. **À l'occasion d'un événement, ces technologies se révèlent difficiles à gérer** : les canaux de communication se croisent et peuvent s'altérer entre eux.

SpringCard a une longue histoire, riche en expériences. **La choisir comme partenaire constitue donc un facteur supplémentaire de réussite de vos projets**. La gestion de votre projet sera plus efficace en confiant tous les aspects techniques du "sans contact" (vitesse, distance, bandes, champs, canaux, temps réel, etc.) à ce spécialiste.



LA VASTE GAMME D'APPLICATIONS DU "SANS CONTACT"

Un événement est complexe tant en terme de gestion des flux physiques que de services à assurer : accueil, sécurité, horodatage, mobilité, restauration, hébergement, échanges de coordonnées, vestiaire et consignes, etc.

Les solutions NFC, et plus largement "sans contact", contribuent à sécuriser, fluidifier les flux, les échanges. Au-delà d'une image moderne, **ces technologies fiables et éprouvées simplifient l'expérience de ces événements**, d'autant plus qu'il est maintenant peu coûteux de distribuer une carte sans contact ou un bracelet équipé d'une puce avec les identifications nécessaires.

Parce que SpringCard maîtrise l'ensemble des technologies "sans contact" (NFC, RFID, Zigbee, Bluetooth Low Energy, Wifi, etc.), **de performantes combinaisons peuvent être formées pour construire la réponse sur-mesure à vos besoins**.



N'HÉSITEZ PLUS À NOUS CONTACTER !

SpringCard s'est imposé comme expert des solutions "sans contact". Innovant en permanence par la conception de produits adaptés au marché et grâce à une veille des tendances, SpringCard est aussi un partenaire fiable et discret pour développer vos idées et vos projets.



info@springcard.com - www.springcard.com